

BUTTERFLY CLASSIC LOUNGE

DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

Butterfly Lounge Classic kommer ligeledes fra den nordiske designtradition med lamineret træskal og massivt træunderstel i lakeret eller sortbejdet eg. Stolens lave højde og det brede sæde giver stolen en enestående komfort kombineret med det enkle smukke design – en spændende, ny variant, baseret på samme skal som de øvrige møbler i Butterfly familien, men med en traditionel, retro-inspireret ramme. Butterfly Lounge Classic fåes i to sædehøjder: 39 cm og 43 cm.

// Butterfly Lounge Classic is also rooted in the Nordic design tradition with laminated wooden shell and solid wooden frame in lacquered or black-stained oak. The low height and wide seat gives the chair an exceptional comfort, combined with the simple and beautiful design—an exciting new version, based on the same shell as the other members of the Butterfly family, but with a traditional retro inspired frame. Butterfly Lounge Classic is available in two seat heights: 39 cm and 43 cm.

/ Der Butterfly Lounge Classic kommt in laminiertem Formlagenholz und Gestell in Massivholz in Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt, und spiegelt somit nordische Designtradition wider. Die niedrige Höhe und der breite Sitz verleihen dem Stuhl einen einmaligen Komfort, der mit einem einfachen und schönen Design kombiniert ist — eine aussagekräftige Variante mit der erkennbaren Butterfly Schale, aber auf einem Gestell, das auf die 1950'er zurückgreift. Butterfly Lounge Classic ist in zwei Sitzhöhen lieferbar: 39 cm und 43 cm.

SAEDE/RYG: Formspændt krydsfiner beklædt med lakeret finer i eg, lakeret eller sortbejdet, eller polstret: forsidepolstret, eller fuldpolstret.
STEL + ARMLEN: Massiv eg, lakeret eller sortbejdet.

//SEAT/BACK: Moulded plywood with veneer in oak, lacquered or black-stained or upholstered: front side upholstered or fully upholstered.
FRAME + ARM RESTS: Solid oak, lacquered or black-stained.

/SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz, schichtverleimt, mit Holz furnier in Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt und gepolstert: Vorderseite gepolstert oder vollgepolstert.
GESTELL + ARMLEHNEN: Massivholz – Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt.

